
"Tidningen SKOGEN det bästa med föreningen" 

•] oakim Gustafsson startade företa- ,� 
c: 

get Svensk Skogsservice AB 2005. i\'l 

Han är en sann entreprenör och har :Q!. 
� mottagit en rad utmärkelser, bland 

annat Anders Walls stipendium i � 
landsbygdsutveckling 2010 och pri
set Årets Jobbskapare i Young Entre
preneurs ofSweden. 

Vad är bäst med föreningen? 

- Tidningen! Det är främst för 
tidningen SKOGENs skull jag är 
medlem. Den är ju huvudtidning i 
näringen och viktig för oss på företa
get. Medlemskapet går hand i hand 
med prenumerationen. Det finns 
mycket att ta del av i föreningen, den 
har ett stort utbud att erbjuda. 

Deltagit i något arrangemang? 

- Vi var med i Ljungby i höstas på 
medlemsexkursionen med temat 
"Gudrunröjningar". Det är alltid bra 

att vara ute och lyssna. Vi träffar både 
kollegor, kunder och konkurrenter 
på sådana här evenemang. 

- Vårt företag är ganska stort och 
erbjuder tjänster över hela landet. 
Det är viktigt för oss att ta del både 
av det senaste inom skogsbruket och 
få ta del av skogsägarnas tankar och 
problem i olika delar av landet. 

- Exkursionen var bra genom
förd, den höll bra kvalitet.Jag tyckte 
det var speciellt intressant med 
brunnsröjningen. 

Något annat? 

- För skogsägare är föreningen bra 
med tanke på alla evenemang, före
läsningar och seminarier som ordnas. 
Och på hemsidan finns senaste nytt 
och ett artikelarkiv att fördjupa sig i. 
Och, som sagt tidningen! 
KARIN BERNLE 


